
Bolniške halje po bifejih
Že nekaj časa občane kra-

jevnih skupnosti okoli Kli-
ničnega centra v Ljubljani
moti sprehajanje in oddalje-
vanje bolnikov iz bolnišnič-
nega območja. Res je, da je
center razdrobljen, da ima
svoje oddelke v bližnji in
daljni okolici, da je bolnikov,
v Kliničnem centru vsak
dan več. Skratka, težave so
precejšnje

Res pa je tudi, da se neka-
teri bolniki nemoteno spre-
hajajo in oddaljujejo, poseb-
no ob toplejših dnevih, v
krogu enega kilometra in
več (tudi na trgu jih je bilo
videti) v bolniški halji. Tako

jih vidimo v okoliških gostil-
nah in bifejih, v trgovinah,
mlekarnah pa tudi v precej
oddaljenih parkih s stekleni-
cami v rokah.

Znano je načelo, da mora
bolnik, kije bil sprejet v bol-
nišnico, spoštovati hišni red
in da se mora po odobritvi
zdravnika zadrževati v nje-
nem neposrednem okolju.
Sprašujemo se, ali so taki
»bolniki« res potrebni
zdravniške nege, ali res po-
trebujejo nenehno bedenje
zdravstvenega osebja nad
njimi. Ali ni dovolj hudo
bolnih, ki komaj čakajo na
sprejem v bolnišnico?
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